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Pan Olaf Res71a
Radny Gminy Wierzchowo

Odpowiadając   na  interpelację   z   dnia  28.05.2024r.   w  sprawie   wzbogacenia  placu

zabaw przy ul.  Długiej  w miejscowości Wierzchowo o dodatkowe wyposażenie tj. bramki do

gry   w   piłkę   nożną   infomuję,    że   po    dokładnym   przeanalizowaniu   przedstawionych

argumentów   oraz   wnikliwej    ocenie   aktualnych   potrzeb   i   możliwości,   muszę   niestety

poinforinować, że na chwilę obecną nie możemy zrealizować tej inwestycji.

W  miejscowości   Wierzchowo  znajdują  się   dwa  pełnowymiarowe  boiska  do  piłki

nożnej:  boisko  w  Lasku  Arkońskim  i  kompleks  boisk  „Orlik"  przy  Szkole  Podstawowej

w Wierzchowie (o6ćcrii`ć`'.trwają rozmowy nt. wydłużenia godzin otwarcia boiska).  Obiekty te

są  otwarte   i   dostćpne   dla  wszystkich   mieszkańców.   Boiska  te   mogą  wpełni   zaspokoić

potrzeby związane z grą w piłkę nożną. Plac zabaw jest miej scem przeznaczonym głównie dla

najmłodszych    dzieci,    które    często    są   jeszcze    mało    świadome    zagrożeń   związanych

z intensywną grą w piłkę nożną. Instalacj a bramek mogłaby prowadzić do sytuacji, w których

dzieci biegające za piłką kolidowałyby z tymi korzystającymi z innych urządzeń, co zwiększa

ryzyko   wypadków   i   kontuzji.   Z   przykrością   infomuję,   że   wcześniejsze   doświadczenia

związane  z użytkowaniem  lekkich bramek  ®rzeznaczone  dla młodszych użytkowników)  na

placu  zabaw  wykazały,  iż  nie  były  one  odpowiednio  wykorzystywane.  Zniszczenie  tych

bramek   przez   starszych   użytkowników   świadczy   o   braku   odpowiedniego   nadzoru   oraz

trudności  w  utrzymaniu  takich  urządzeń  w  dobrym  stanie.  Bezpieczeństwo  dzieci  jest  dla

mnie priorytetem. Dlatego też uwazam, że obecne warunki na placu zabaw, bez dodatkowych



bramek  do  piłki  nożnej,   są  bezpieczniejsze  dla  młodszych  użytkowników  placu  zabaw.

Również  zachęcam  rodziców  do  korzystania  z pełnowymiarowych  boisk,  które  są  lepiej

przystosowane  do  uprawiania  sportu  i  oferują  bezpieczne  warunki  do  gry.  Doświadczenia

z przeszłości pokazują, że lekkie bramki często nie są odpowiednio wykorzystywane i ulegają

szybkiemu  zniszczeniu.  Starsi  użytkownicy,  którzy  mogą  korzystać  z  pełnowymiarowych

boisk,   nierzadko  korzystają  z  bramek  na  placach  zabaw,   co   prowadzi   do   ich   szybkiej

degradacji.    Zniszczone   bramki   nie   tylko    stanowią   zagrożenie,    ale   również   generują

dodatkowe koszty związane z ich naprawą lub wymianą.

Ponadto   infomuję,    że   bieżący   budżet   gminy   na   inwestycje   w   infrastrukturę

rekreacyjną jest  ograniczony.  W obecnej  sytuacji  finansowej  musimy  dokonywać  trudnych

wyborów i priorytetowo traktować projekty o największym znaczeniu dla całej  społeczności.

Obecnie  koncentrujemy  się  na projektach,  które  mają  szerszy  zasięg  i  bardziej  uniwersalne

zastosowanie.

Biorąc  pod  uwagę  powyższe  argumenty,  uważam,  że  instalacja  dużych  bramek  do

piłki  nożnej  na  placu  zabaw  dla  dzieci  nie  jest  odpowiednia.  Należy  stworzyć  bezpieczne

iprzyjazne    środowisko    dla    najmłodszych,    które    pozwoli    im    na    rozwijanie    swoich

umiejętności w różnorodny i bezpieczny sposób.  Wierzę, że dostępne w naszej  miejscowości

pełnowymiarowe   boiska   do   piłki   nożnej   są  odpowiednim   miejscem  do   uprawiania  tego

sportu.


